
LATVIJAS ALPĪNISTU SAVIENĪBAS  

VALDES SĒDE 

PROTOKOLA Nr. 07-24 

4.09.2024. 

Tiešsaistē, ZOOM 

Sēdē piedalās: Normunds Reinbergs, Nauris Hofmanis, Linda Gruzīte, Māra Vilciņa, Kaspars Vanags 

Protokolē: N.Reinbergs 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Aldara tornis 

2. Gramātveža meklējumi 

3. Atzinuma izsniegšana Ērikam Balodim sporta speciālista sertifikācijai 

4. Projektu aktualitātes 

5. Statūtu grozījumi 

6. LAS budžeta sadalījuma – līdzfinansējums sportistiem dalībai sacensībās Lēmumi: 

 

1. Aldara tornis 

N.Reinbergs informēja par tikšanos ar RD departamentiem un sarunām par apsaimniekotāja 

meklējumiem. M. Vilciņa, ka projekti ierakstītie kvantitatīvie rādītāji ir: 

 10 pasākumi līdz 100 cilvēkiem 

 350 torņa pakalpojumi indivīdiem 

 245 skolēni gadā 

 Ekskursijas 

Valdes gaidīs oficiālu informāciju no RD Attīstības departamenta un informācija pieņemta 

zināsānai 

2. Gramātveža meklējumi 

M.Vilciņa informēja, ka ir tikusies ar vienu no kandidātiem un jātiekas vēl ar diviem 

3. Atzinuma izsniegšana Ērikam Balodim sporta speciālista sertifikācijai 

Lēmums: atteikt, jo nav iesniegti visi dokumenti atbilstoši nolikumam 

4. Projektu aktualitātes 

N.Reinbergs informēja par projektu “Kāpšanas prasmes skolā” un  “Tekniskie kursi maršrutu 

licējiem” aktualitātēm. Informācija pieņemta zināšanai 

5. Statūtu grozījumi 

Lēmums: tikties 18.09.2024 lai aplūkotu K.Hofmanes sagatavoto statūtu analīzi 

6. LAS budžeta sadalījuma – līdzfinansējums sportistiem dalībai sacensībās: 

 EČ -sportistu atbalstam novirzījām 370 EUR (E,Gruzītis, A.Celitāne). A.Celitāne no 

dalības EČ atteicās. E.Gruzītim saglabājas atbalsta summa 185.00 EUR dalībai EČ. 

 185 EUR, kas bija novirzīti dalībai EČ – sportistu atbalstam, novirzīt dalībai PKP – 

sportistu atbalstam (R.Ruģēnam). 

 EKP – grūtā kāpšana, Boloņa atbalstam novirzījām 185,00 EUR, (E.E.Baraka). 

E.E.Barakai saglabājas atbalstāmā summa 185.00 EUR. 

 EKPJ atbalstam novirzīti 1010.00 EUR. 

Dalībnieki: K.Rudzīte, A.Novicka, E.Klīdzēja, J.Siliņa, A.Mūrnieks, G.Mūrnieks, 

N.Serjogins, M.Vanags, T.Dilāns. 

Treneri: O.Gaļejeva, A.Dombrovskis, Dz.Irbe. 

J.Siliņai un T.Dilānam ir pieteikts līdzfinansējums no Rīgas Domes Izglītības un Kultūras 

sporta departamenta. 



Izvirzām priekšlikumu līdzfinansējumu sadalīt pārējiem 7 sportistiem (K.Rudzīte, 

A.Novicka, E.Klīdzēja, A.Mūrnieks, G.Mūrnieks, N.Serjogins, M.Vanags) un 3 treneriem 

(O.Gaļejeva, Dz.Irbe, A.Dombrovskis), 101,00 EUR katram. 

 

 

Nākamā valdes sēde 18.09.2024 

 

. 


